
در دیدار شهردار شیراز و سفیر 
مجارستان مطرح شد؛

وزیر راه و شهرسازی:

صفحه 7

قاتلی که ۲۲ سال در زندان 
فراموش شد

ث
حواد

شهرستان

مدیر جهاد کشاورزی شهرستان کازرون خبر داد؛

خسارت میلیاردی سیل به بخش 
کشاورزی کازرون

صفحه 3
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صفحه4

معاون هماهنگی امور عمرانی 

استانداری فارس:

فارس همچنان در وضعیت 
هشدار نارنجی و قرمز است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان فارس

خبر داد؛

برآورد 1100 میلیارد تومان خسارت
به کشاورزی فارس

پیوند خبرنگاران فارس با پیام آور کربلا 
در هفته بزرگداشت خبرنگار

رئیس سازمان آتش نشانی 
و خدمات ایمنی شهرداری 

شیراز ارتقا درجه یافت

وزیر راه و شهرسازی اظهار داشت: طبق گزارش رسمی دیوان که در 
سایت این نهاد هم بارگزاری شده، میزان پیشرفت نهضت ملی مسکن 
در دولت قبل حدود ۸.۸ درصد بوده و همان پروژه را در دولت سیزدهم 

ادامه دادیم و امروز به مرحله تحویل رسیده است.
به گزارش خبرنگار اقتصادی ایلنا، رستم قاسمی در جمع خبرنگاران با 
بیان اینکه تا پایان شهریورماه ۱۰۰ هزار واحد نهضت ملی مسکن تحویل 
می شود، گفت: در پروژه مسکن نهضت ملی مسکن تعدادی از واحدها 
پیشرفت فیزیکی ۹۸ تا ۹۹ درصد دارند و بسیاری از واحدها تنها منتظر 
انشعابات هستند و از شهریورماه هر ماه افتتاح و تحویل مسکن نهضت 

ملی خواهیم داشت.
وی در پاسخ به سؤال ایلنا مبنی بر اینکه گفته می شود این واحدها همان 
تحویل  است  قرار  قبل هستند که  ملی مسکن دولت  نهضت  واحدهای 
این  سایت  در  که  دیوان  رسمی  گزارش  طبق  گفت:  شوند،  متقاضیان 
نهاد هم بارگزاری شده، میزان پیشرفت نهضت ملی مسکن در دولت قبل 
حدود ۸.۸ درصد بوده و همان پروژه را در دولت سیزدهم ادامه دادیم و 

امروز به مرحله تحویل رسیده است.
وزیر راه و شهرسازی در پاسخ به سؤال دیگر ایلنا مبنی بر اینکه میزان 

منابع صندوق ملی مسکن در حال حاضر چقدر است، گفت: فعلًا هیچ 
پولی وارد این صندوق نشده است اما به زودی منابع جدید تزریق خواهد 

شد و پولی در این صندوق نداریم.
تومان  میلیارد  هزار   ۳۰ داشت:  اظهار  منابع  تأمین  محل  درباره  قاسمی 
در بودجه امسال برای صندوق ملی مسکن دیده شده که باید ارائه شود 
یعنی  مهر  مسکن  اعتباری  خط  هم  تومان  میلیارد  هزار   ۵۰ همچنین  و 
مالیات  تمام  همچنین  می شود.  صندوق  وارد  که  است  اقساط  برگشت 

حوزه مسکن باید وارد صندوق ملی مسکن شوند.

وزیر راه و شهرسازی:

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس گفت: بهتر است که اگر در زمینه 
سران  جلسه  در  خودشان  است  لازم  قانونی  دولت  اقتصادی  جراحی 
هم  خودشان  و  نکنند  کار  این  درگیر  را  مجلس  کنند،  تصویب  قوا 

مسئولیتش را بپذیرند که چه اتفاقی می خواهد دوباره رخ دهد.
حجت الاسلام محمد باقری بنابی نماینده بناب در مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درخصوص لایحه جدیدی که از سوی 
تأمین  قید  حذف  دنبال  به  دولت  آن  طی  و  آمده  مجلس  به  دولت 
بند )ص( تبصره ۱  از  با قیمت شهریور ۱۴۰۰  اساسی مردم  کالاهای 
و جراحی  قیمت ها  اصلاح  بحث  در  دولت  اقدام  است، گفت:  بودجه 
اقتصادی کار خوبی بود که شروع کرده و باید هم ادامه پیدا کند ولی 
ما از اول گفتیم که دولت برای این کار برنامه ندارد و باید برنامه مدون 

خودش را بیاورد تا در مجلس تصویب کنیم.
وی ادامه داد: اما متاسفانه از آنجا که قوانینی که ما تصویب می کنیم با 
توجه به اینکه به پشتوانه کار کارشناسی نیست و افرادی که می خواهند 
طرح یا لایحه ای را بیاورند در کف خیابان واقعیت ها را نمی بینند، در 
نتیجه یک تئوری هایی که در دانشگاه ها خوانده اند آن ها را می آورند 
با  ماه که می گذرد  از ۳-۲  بعد  و  قانون تصویب می کنند  مردم  برای 

مشکل اجرا مواجه می شوند.
عضو کمیسیون اقتصادی مجلس افزود: اولًا این بحث اصلاح قیمت ها و 
پرداخت یارانه نقدی که این ها اکنون پرداخت می کنند، خودش خلاف 
قانون و دورزدن مجلس است که اکنون ما مشاهده می کنیم که مجلس 

را دور زدند و همان کار خودشان را انجام می دهند. اگر این ها مصوبه 
جلسه  همان  در  باشند  نداشته  کار  مجلس  به  دیگر  می خواهند  دوباره 
سران قوا خودشان تصمیم بگیرند و هرطور که دلشان می خواهد آنجا 
بیاورند و مجلس  تصویب کنند. لازم نیست که دوباره آن را مجلس 

را متهم کنند.
وی ادامه داد: فکر می کنم بهتر است که اگر در این مسئله قانونی لازم 
است خودشان در جلسه سران قوا تصویب کنند، مجلس را درگیر این 
کار نکنند و خودشان هم مسئولیتش را بپذیرند که چه اتفاقی می خواهد 

دوباره رخ دهد.
باقری بنابی ابراز داشت: حالا که تا الان ۴ ماه این کار را خلاف قانون 
انجام دادند، در ادامه مسیر هم با مصوبه خود سران قوا این کار را انجام 
دهند بدون مجلس که خود سران قوا مجلسی در عرض مجلس شورای 

اسلامی شده است.

عضو کمیسیون اقتصادی مجلس:

پرداخت یارانه نقدی از ابتدا خلاف قانون و دور زدن مجلس بود

همراه با تحلیل خبر

دبیر شورای معارف سیما:

به منتقدانی که به قانون و اسلام 
معتقد باشند، آنتن داده می شود

نظرات متفاوت باید از رسانه ملی شنیده شود
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نماینده محجبه سنای استرالیا: 

به خاطر روسری 
قضاوتم نکنید
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صفحه8

معاون پارلمانی رئیس جمهور در شیراز:

دستگاه های دولتی ۲ درصد 
از اعتبارات خود را در حوزه 

فرهنگی مصرف کنند 
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صفحه4

صفحه1

از  بیش  اولیه  برآورد  اساس  بر  کرد:  اعلام  کشاورزی  جهاد  وزیر 
۶ هزار میلیارد تومان خسارت سیل اخیر در حوزه های مختلف بخش 

کشاورزی بوده است.
نژاد  ساداتی  جواد  سید  کشاورزی،  جهاد  وزارت  از  ایرنا  گزارش  به 
درخصوص  کشاورزی  جهاد  وزارت  بحران  ستاد  مدیریت  جلسه  در 
سیل اخیر با حضور وبیناری ۱۶ استان با حضور وزیر جهاد کشاورزی 
برگزار شد افزود: در فاز اول بیش از ۶ هزار میلیارد تومان خسارت 
سیل اخیر در حوزه های مختلف کشاورزی اعم از دام، طیور، عشایر، 
قنوات، زنبورعسل، باغات و شبکه های آبیاری برآورد شده است.وی 
یافت،  خواهد  افزایش  نهایی خسارات  برآورد  با  احتمالًا  اینکه  بابیان 
افزود: باید ارزش کار آبخیزداری به خوبی مشخص شود و بیشتر در این 

زمینه برای جلوگیری از این مهم هزینه شود.
وزیر جهاد کشاورزی از روسای جهاد کشاورزی استان ها خواست تا 
در کنار دامداران و کشاورزان آسیب دیده باشند و مسائل و مشکلات 

آنان را موردبررسی قرار دهند.
ساداتی نژاد همچنین خواستار استفاده از ظرفیت بسیج سازمان های جهاد 
کشاورزی  جهاد  بسیج  گفت:  و  شد  امر  این  در  استان ها  کشاورزی 
نیروی واکنش سریع و حافظ منافع دامدار و کشاورز بوده و احیاکننده 
بسیج سازندگی است.وزیر جهاد کشاورزی از استان ها خواست خسارت 
دقیق درخصوص حوزه کشاورزی و دامداری در سیل های اخیر را اعلام 
تأمین  آنان و  از  برای حمایت  برنامه های لازم  این زمینه  تا در  کنند 
برای مصرف کنندگان در  موردنیاز محصولات آسیب دیده کشاورزی 

کشور انجام شود.
خرید مرغ و گوشت مناطق سیل زده در اولویت جهاد کشاورزی

وزیر جهاد کشاورزی با اشاره به خرید تضمینی محصولات در مناطق 
تعاون  مرکزی  سازمان  توسط  اتحادیه  و  تشکل ها  روش  با  سیل زده 
روستایی، تصریح کرد: خرید مرغ و گوشت نیز در اولویت قرار دارد 
و شرکت پشتیبانی امور دام کشور در این زمینه فعالیت های لازم را 

انجام خواهد داد تا دامدار ما متحمل خسارت بیشتری نشود.
وی همچنین از سازمان دامپزشکی کشور خواست تا مانند کانون های 
بحرانی به خصوص در حوزه دام و طیور با این موضوع برخورد شود تا 

دچار بیماری در این زمینه نشویم.

توزیع نهاده های دامی در مناطق سیل زده به خصوص در حوزه عشایری 
سیل زده  مناطق  در  دامی  نهاده های  توزیع  نژاد،  ساداتی  گفته  به 

به خصوص حوزه عشایری نیز انجام خواهد شد.
و  داد  خبر  موردنیاز  مناطق  به  آرد  سهمیه  اختصاص  از  همچنین  وی 
گفت: صندوق بیمه نیز باید با سرعت خسارت ها را برآورد کرده و 

پرداخت در این زمینه تسریع شود.
به  کم بهره  تسهیلات  ارائه  و  کشاورزی  بانک  کشاورزان  وام  امهال 

کشاورزان مناطق آسیب دیده 
وزیر جهاد کشاورزی یادآور شد: معاونت باغبانی نیز با در نظر گرفتن 
کند؛  کمک  باغداران  به  حوزه  این  در  لازم  فعالیت های  یا  و  نهال 
آبرسانی  بازسازی کانال های  و  احیا  نیز  معاونت آب وخاک  همچنین 

و قنوات را نیز در دستور کار قرار دهد.
بانک  توسط  کشاورزان  وام  امهال  خواستار  همچنین  نژاد  ساداتی   
کشاورزی و ارائه تسهیلات کم بهره به کشاورزان مناطق آسیب دیده 
پروژه های  کلیه  اجرای  و  طراحی  که  نصر  جهاد  موسسه  به  شد.وی 
عمرانی و زیر بنایی با اولویت بخش کشاورزی را بر عهده دارد دستور 
داد تا برای بازسازی مناطق کشاورزی آسیب دیده وارد عمل شده تا 
تفکیک  از  پایان  در  جهاد کشاورزی  نرود.وزیر  بین  از  باغات  کلیه 
خسارت استانی و حوزه های مختلف کشاورزی مانند باغبانی، زراعت، 

دام، طیور و شیلات برای ارائه به دولت خبر داد.
گفتنی است؛ علاوه بر مدیران ستادی، روسای سازمان جهاد کشاورزی 
و  سیستان  کرمان،  جنوب  تهران،  بوشهر،  البرز،  اصفهان،  استان های 
بلوچستان، فارس، قزوین، یزد، چهارمحال و بختیاری، خراسان جنوبی، 
به صورت  مرکزی  و  لرستان  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمان،  قم، 

وبیناری در این جلسه حضور داشتند.

وزیر جهاد کشاورزی خبر داد؛

نماینده رشت در مجلس شورای اسلامی با تاکید بر اینکه باید وزیر 
بهداشت، سازمان غذا و دارو را پاکسازی کند، گفت: تعارض منافع در 

سازمان غذا و دارو مشهود است.
محمدرضا احمدی نماینده رشت در مجلس شورای اسلامی در گفت وگو 
با خبرنگار ایلنا با انتقاد از عملکرد سازمان غذا و دارو گفت: باندهایی در 
سازمان غذا و دارو هستند و باید پاکسازی شوند. در همین رابطه هم به 
وزیر بهداشت تذکر داده ایم تا زودتر نسبت به پاکسازی در این سازمان 
اگر  افزود:  بازار دارو وجود دارد،  مافیا در  اینکه  بیان  با  اقدام کند.وی 

مافیای دارو در بازار دارو نبود، جاهایی همچون ناصر خسرو هم وجود 
نداشت. خیلی از داروها در داروخانه ها پیدا نمی شود، اما سر از بازار آزاد با 
قیمت گزاف در می آورد؛ این ها نشان از وجود باندی در حوزه دارو است.
این نماینده مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه تعارض منافع در سازمان 
و  غذا  سازمان  در  مسئولی  وقتی  داد:  توضیح  دارد،  وجود  دارو  و  غذا 
چیزی  می شود،  دارویی  شرکت  یک  مدیره  هیئت  عضو  همزمان  دارو 
شرکتی،  در  منافعی  داشتن  با  افرادی  که  این  نیست؛  منافع  تعارض  جز 

مسئولیت داشته باشند تعارض منافع و خلاف قانون است.

نماینده مجلس:

وزیر بهداشت، سازمان غذا و دارو را پاکسازی کند
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